

香港中文大學「易充站」使用設施申請表
Application Form for "Use of CUHK's E-Charge Facilities"



請細閱附上使用有關設施的條款及細則，並以正楷填寫各項資料

Please read the attached relevant terms and conditions on the use of the facilities, and complete all items in BLOCK LETTERS.

在遞交申請表時，申請人必須附上**車輛登記證明文件** (前後頁)的副本，以供查核。

Applicant should attach a copy of **Vehicle Registration Document** (both front & back pages) when submitting the application form for verification purpose.

甲部：申請人詳情

PART A: PARTICULARS OF APPLICANT

申請人姓名 Name of Applicant:	
E-Charge 會員名稱 Member User Name*:	
聯絡電話 Contact Tel. No.:	辦公室 Office: 手機 Mobile*:
電郵 E-mail Address*:	
車輛登記號碼 Car Registration No.*:	
車輛牌子及型號 Brand and Car Model:	
大學泊車證種類 Type of CUHK Parking Label :	屆滿日期 Expiry Date :

* 必須與香港電動能源有限公司登記相同 Must be same as E-Charge registration.

乙部：聲明

PART B: DECLARATION

本人同意上述個人資料交由香港中文大學保安處核實，並轉交予香港電動能源有限公司作登記使用充電設施之用。

I agree the above personal data be collected by Security Office of CUHK for verification and passed to Hong Kong EV Power Limited for registration to use the charging system.

本人同意遵守香港中文大學交通及泊車管理 條例及有關使用校園「易充站」的條款及細則。

I agree to observe CUHK's traffic and parking management regulations as well as the stipulated terms and conditions on the use of E-Charge facilities on the campus.

申請人簽署

Signature of Applicant: _____

日期

Date: _____

在收到香港電動能源有限公司通知激活戶口申請完成後，保安處將會以電郵通知申請人

Upon notification of account activation by Hong Kong EV Power Ltd., Security Office will inform the applicant by email.

丙部：保安處專用

Part C: To be completed by Security Office

Date application received: _____

Eligibility for use of E-Charge Station verified : Yes / No Verified by: _____

Reasons for rejection (if applicable) : _____

Remarks (if any) : _____

Date information passed to Hong Kong EV Power Ltd : _____

Date result received from Hong Kong EV Power Ltd : _____

Date result sent to applicant by email : _____ Sent by : _____